
PROTOKÓŁ NR XLVII/09
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE

z dnia 10 listopada 2009 r.

Sesja trwała od godz. 12.10 do godz. 16.10.

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 15 zgodnie z listą obecności
stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu.

W sesji Rady udział wzięli:
- radni według załączonej listy obecności,
- Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin,
- Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin,
- Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin,
- Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy Żychlin,
- Krzysztof Anyszka – Kierownik Ref. BPI,
- Józef Czekalski – Kierownik Ref. RGO,
- Halina Wiśniewska – Kierownik Ref. KOS,
- Waldemar Kardasz – Radca prawny,
- Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli wg załączonej listy obecności.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady - Pani Zofia Pilarska.

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza Gminy, Zastępcę Burmistrza,
Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, Kierowników Referatów Urzędu, Sołtysów i
Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz wszystkie osoby przybyłe na obrady Sesji.

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej
prawomocność do podejmowania uchwał.

Do proponowanego porządku obrad zgłoszono następującą zmianę:

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – wniósł o wprowadzenie do
porządku obrad w punkcie „3. Podjęcie uchwał w sprawach:” podpunktu i)
o brzmieniu:
„i) projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/229/09 Rady Miejskiej w

Żychlinie z dnia 1 października 2009 roku w sprawie oddania nieruchomości
zabudowanej w użytkowanie na czas nieoznaczony na rzecz Miejsko - Gminnej
Biblioteki Publicznej w Żychlinie z siedzibą przy ul. Tadeusza Kościuszki 13”.

Nadzór Prawny Wojewody zwrócił nam uwagę na drobne mankamenty w podstawie
prawnej, w której nie wskazaliśmy, na podstawie jakiego przepisu jest to użytkowanie
na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym. Ten błąd został poprawiony i
uchwała jest przedłożona radnym zgodnie ze wskazaniem Wojewody w trybie
nadzoru.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania zmiany do porządku obrad.

Za wnioskiem Burmistrza Gminy Żychlin, aby w punkcie 3 porządku obrad: „Podjęcie
uchwał w sprawach:” dodać podpunkt i) o brzmieniu:
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„i) projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/229/09 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 1 października 2009 roku w sprawie oddania nieruchomości
zabudowanej w użytkowanie na czas nieoznaczony na rzecz Miejsko - Gminnej
Biblioteki Publicznej w Żychlinie z siedzibą przy ul. Tadeusza Kościuszki 13”

głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez radę i przystąpiła do
przyjęcia porządku obrad po zmianie.

Za przyjęciem porządku obrad ze zmianą głosowało  - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym
brzmieniu:

1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad.
2. Zapytania i wolne wnioski.
3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmiany budżetu gminy na 2009 rok,
b) zmiany Uchwały Nr XXI/115/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 kwietnia

2008 r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady,
c) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Żychlin dla

niepublicznych szkół i przedszkoli oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości
ich wykorzystywania,

d) zmieniająca Uchwałę  Nr  XXXIII/173/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30
grudnia 2008 r.   w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych na 2009 rok ”,

e) zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Dobrzelin na lata 2010-2017”,
f) zmiany Uchwały Nr XXIX/153/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30

października 2008 r. w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i
modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych,

g) zmiany Uchwały Nr IX/53/03 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 22 maja 2003 r.
zmieniającej Uchwałę Nr 207/XXXIX/2001 Rady Gminy i Miasta Żychlin z dnia
30 lipca 2001 r. w sprawie przystąpienia Gminy do Związku Gmin Regionu
Kutnowskiego,

h) uczestniczenia Gminy Żychlin w zakupie towarów niezbędnych dla potrzeb
Komendy Powiatowej Policji w Kutnie,

i) zmiany Uchwały Nr XLV/229/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 1
października 2009 roku w sprawie oddania nieruchomości zabudowanej w
użytkowanie na czas nieoznaczony na rzecz Miejsko - Gminnej Biblioteki
Publicznej w Żychlinie z siedzibą przy ul. Tadeusza Kościuszki 13.

4. Informacja dotycząca organizacji roku szkolnego 2009/2010 w placówkach
oświatowo-wychowawczych.

5. Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny
2008/2009.

6. Przedstawienie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych przez
podmioty uprawnione do ich analizy.
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7. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 16 września 2009 r.
do 23 października 2009 r.

8. Odpowiedzi na zapytania.
9. Sprawy różne.
10. Przyjęcie Protokołu Nr XLV/09 z dnia 1 października 2009 r. oraz Protokołu Nr

XLVI/09 z dnia 16 października 2009 r.
11. Zakończenie obrad.

Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski.

Józef Kowalski – udrożnienie rowu po budowie kanalizacji w ul. 1 Maja –
kanalizacja jest ciągnięta lewą stroną od Oporowa, bardzo została rozjeżdżona
prawa strona przy rowie i został zasypany rów melioracyjny. Prosi, aby Kierownik
Ref. BPI spowodował, aby firma, która robiła kanalizację, udrożniła rów. Ziemia, która
znajduje się w rowie miała być wykorzystana na rozjeżdżone pobocze, natomiast na
wyrównanie pobocza została przywieziona nowa ziemia, a ta w rowie pozostała.

Krzysztof Graska – sprawa lampy na rogu ul. Dąbrowskiego i Marchlewskiego –
Spółdzielnia i mieszkańcy ulicy monitują założenie lampy na rogu Dąbrowskiego i
Marchlewskiego u Kierownika Anyszki od lipca, do tej pory sprawa nie została
załatwiona, a on nie otrzymał odpowiedzi.

Agnieszka Szałamacha – Sołtys Sołectwa Kruki – założenie lamp w Balikowie –
mieszkańcy wsi Balików złożyli pismo o zamontowanie chociaż co drugi słup lamp
oświetleniowych na wsi, jadąc od strony Zarębowa po lewej stronie wsi. W tej części
mieszkają ludzie starsi, jest tam ciemno i niebezpiecznie.
- wykonanie wiat przystanków autobusowych – w roku, w którym odbyły się

wybory sołtysów, zgłaszany był wniosek o wykonanie wiat przystanków
autobusowych w miejscach, gdzie dzieci wsiadają do autobusów szkolnych.
Szczególnie jest to ważne zimą, gdzie dzieci często dość długo czekają na
autobus, bo albo się spóźni, albo nie przyjedzie.

p. Guzek – mieszkanka Żychlina – sprawa pomiarów geodezyjnych na ul.
Pomorskiej – otrzymała zawiadomienie od Państwa Benedykcińskich o
prowadzonych pomiarach geodezyjnych na ul. Pomorskiej – zapytała, kiedy jest
przewidywany okres zakończenia tych spraw, kiedy będzie decyzja z geodezji, która
ułatwi mieszkańcom składanie wniosków do Agencji Rolnej o dopłaty. Termin
składania wniosków jest od 15 marca do 15 maja – czy do 15 marca będzie wydana
z geodezji decyzja o zmianach geodezyjnych na działkach?

Agnieszka Szałamacha – droga ze Śleszyna do Zarębowa – droga od Śleszyna
do Zarębowa jest prawie nieprzejezdna, są bardzo duże dziury, co może potwierdzić
Przewodnicząca Rady.

Przewodnicząca Rady – potwierdziła, że droga od Śleszyna do Zarębowa jest w
fatalnym stanie, przejeżdżał tą drogą radny powiatowy i również potwierdził jej zły
stan.
Poprosiła, aby w punkcie „Odpowiedzi na zapytania” radny powiatowy udzielił
informacji, kiedy dziury na tej drodze zostaną „połatane”.
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Małgorzata Sobczak – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 1 w Żychlinie –
mieszkanka Małej Pasieki zwróciła się z prośbą o remont drogi na odcinku od
Pasieki do Sokołówka – pierwsza część tej drogi jest w bardzo złym stanie, na
dalszym odcinku drogi od kapliczki w lewo droga była wysypana kamieniem, a teraz
jest ona nieprzejezdna. Prosi o zainteresowanie się tą sprawą, aby poprawić
bezpieczeństwo mieszkańców tej drogi.

Paweł Lewandowski – mieszkaniec Żychlina – sprawa ul. Pomorskiej i
Cmentarnej – 29 października br.  zwrócił się do pracowników Urzędu Gminy o
udostępnienie mieszkańcom postępowania ul. Pomorskiej i Cmentarnej z wnioskiem
o udostępnienie kopii dokumentów, które zostały wysłane do Wojewody – dotyczy to
wniosku o przejęcie pod pas drogowy części nieruchomości mieszkańców. Otrzymał
negatywną odpowiedź i chciałby wiedzieć dlaczego?
Na zaproszenie Pana Łukasza Prośniewskiego przyszedł Burmistrz Zbigniew
Gałązka – próbowano mu przedstawić jakieś dokumenty w postaci mapy, którą już
kilka razy przeglądał, a on jest zainteresowany zawartymi informacjami w całym
wniosku. Uważa, że potencjalni poszkodowani w tym postępowaniu mieszkańcy
powinni zapoznać się z całością wniosku, mieć do niego wgląd. Jeśli jest w błędzie,
prosi o podanie przepisu, który uniemożliwia Urzędowi przedstawienie takich
dokumentów.
Lampy na Sokołówku – od kilkunastu lat wnioskuje do Urzędu Gminy o
zainstalowanie dwóch lamp oświetleniowych przy drodze wyjazdowej w Sokołówku,
która nie jest utwardzona, ale stanowi dojazd do jego gospodarstwa i innych gruntów.
Brak lamp oświetleniowych stanowi pewne utrudnienie.
Wskazywał, skąd można odzyskać jedną lampę, która oświetla w Sokołówku posesję
obecnie Pana Salamandry, oświetla ona czyjeś podwórko w polu. Do tej posesji nie
ma nawet drogi dojazdowej i lampa świeci w polu, ale u niego nie można jej
zainstalować, bo nie ma na to środków w budżecie.
Kiedyś wnioskował też na spotkaniu wiejskim o zamontowanie tych lamp – nie chce
przytaczać po raz kolejny wypowiedzi Pana Bartochowskiego, który powiedział, że
gdzieś nie można zdemontować lampy, bo tam ludzie mieszkają.
Pyta się, czy tam mieszkają ludzie, a tu mieszka Lewandowski? „To może Pan
Bartochowski jest antropologiem i ma wątpliwości, czy ja jestem człowiekiem, czy
nie?”

Robert Stasiak – promocja gminy – szeroko publikuje się na stronie internetowej
między innymi Gminy Żychlin sukcesy Uczniowskiego Klubu Sportowego w
koszykówce chłopców, w grupie tej gra między innymi jego syn. Młodzież ta odnosi
sukcesy w województwie, była na festiwalu koszykówki ogólnopolskiej, była na
meczach, w których grały reprezentacje krajów ościennych: Białorusi, Ukrainy, Litwy.
Za te wszystkie wyjazdy płacą rodzice, gadżetów promocyjnych młodzież nie ma, ma
tylko koszulki. Młodzież ta nie może promować swojego miasta, nie może pochwalić
się żadnymi gadżetami, a ponadto jeszcze na wyjazdy muszą zapłacić.
Dzieci te oprócz ćwiczeń na SKS-ach, ćwiczą również na W-Fie w szkole. W tym
roku tak się złożyło, że ta grupa chłopców, która gra w koszykówkę została
połączona w grupę 26-osobową, a więc na W-Fie wychodzi na 5-10 minut, aby
przygotować się do zawodów. Ma nadzieję, że polityka w szkołach, szczególnie
podstawowych, szczególnie dla tych uczniów, którzy odnoszą jakieś sukcesy i my
chwalimy się tymi sukcesami – się poprawi.
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Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy Żychlin – został bezpośrednio
poruszony informacją przekazaną przez Pana Lewandowskiego. Nigdy nie czynił
żadnych wyrzutów pod jakimkolwiek adresem, nie ma nic wspólnego z
decydowaniem, gdzie jaka lampa oświetleniowa ma się świecić.
Jeśli Pan Lewandowski chce cytować jego wypowiedzi, to w protokole sporządzonym
z zebrania był zapis na ten temat. Wtedy na zebraniu wiejskim trzeba było
bezpośrednio zwrócić się do niego i sprawę wyjaśnić.

Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmiany budżetu gminy na 2009 rok,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy
na 2009 rok.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Oświaty (3 głosami „za”, przy
1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”), Komisja Rolna (3 głosami „za”), Komisja
Rewizyjna (3 głosami „za”, przy 1 „przeciw”) pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2009 r.

Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin – poprosiła, aby w § 4 ust. 1 projektu
uchwały dokonać zmiany zapisów punktów, powinny być punkty 1) i 2) a są wpisane
3) i 4). Przeprosiła za pomyłkę.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany
budżetu gminy na 2009 rok.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2009 rok
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   1 radny,
„wstrzymało się” -   1 radny,
1 radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XLVII/238/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

b) zmiany Uchwały Nr XXI/115/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25
kwietnia 2008 r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji
Rady,

Przewodnicząca Rady odczytała wniosek radnego Bogdan Głuszcza mówiący o
rezygnacji przez radnego ze składu Komisji Rewizyjnej ze względu na wybór na
Wiceprzewodniczącego Rady. Jednocześnie radny zgłosił akces do pracy w Komisji
Rolnej, Handlu i Usług oraz Prawa i Porządku Publicznego.
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Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/115/08 Rady
Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 kwietnia 2008 r. w sprawie ustalenia składów
osobowych stałych Komisji Rady, prosząc o wpisanie do projektu uchwały
proponowanego składu Komisji Rolnej, Handlu i Usług oraz Prawa i Porządku
Publicznego.

Robert Stasiak – wydaje mu się korzystne, aby zaproponował swój akces do
składu Komisji Rewizyjnej jednocześnie rezygnując ze składu Komisji Oświaty,
Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych.

Przewodnicząca Rady – „skład mamy już pięcioosobowy zgodnie ze Statutem”.
Poprosiła radcę prawnego o wyjaśnienie tej kwestii.

Waldemar Kardasz – radca prawny – „może być, gdyż wiadomo, czy skład będzie
sześcioosobowy, czy dziewięcioosobowy czy czteroosobowy nie ma znaczenia, bo
Państwo ustalacie liczbę i skład.”
Zaproponował, aby dokonać zmiany projektu uchwały.

Józef Kowalski – zwrócił uwagę, że radny zgłosił akces do pracy w komisji w
ostatnim momencie przed głosowaniem. Nie wie, czy jest to właściwe.

Robert Stasiak – „zgodnie z porządkiem prawnym Panie Józefie”.

Przewodnicząca Rady – zwróciła się z zapytaniem do radcy prawnego, czy można
odłożyć ten projekt uchwały na następną sesję, czy należy głosować uchwałę
dzisiaj?
Widziałaby, aby tę zmianę umieścić do protokołu i przygotować projekt uchwały na
sesję następną.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin zaproponował, aby
Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę.

Przewodnicząca Rady ogłosiła 15-minutową przerwę.

Po przerwie.

Przewodnicząca Rady – przystąpiła do przegłosowania składów komisji rady, w
pierwszej kolejności ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej. Z uwagi na to,
że radny Bogdan Głuszcz złożył rezygnację ze składu w/w komisji, a na poprzedniej
sesji akces do pracy w komisji zgłosił radny Jerzy Rosiński, przystąpiła do
głosowania kandydatury.

Marek Jędrzejczak – zapytał, dlaczego nie głosujemy składu całej komisji?

Waldemar Kardasz – Państwo radni ustalają skład osobowy komisji, w momencie,
gdyby radni głosowali skład całej komisji, nie wiadomo, czy nie doszłoby do
głosowania alternatywnego. Nie wie, czy radni chcą 5, czy 6-osobowy skład komisji.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania składów komisji rady:
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1.  Za wnioskiem, aby w skład Komisji Rewizyjnej wszedł radny Jerzy Rosiński na
miejsce radnego Bogdana Głuszcza głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych,
2 radnych nie wzięło udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że do składu Komisji Rewizyjnej wszedł radny
Jerzy Rosiński.

2. Za wnioskiem, aby w skład Komisji Rewizyjnej wszedł radny Robert Stasiak
zgodnie ze złożonym na Sesji akcesem głosowało - 6 radnych,
„przeciw” - 7 radnych,
„wstrzymało się” - 2 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radny Robert Stasiak nie wszedł do składu
Komisji Rewizyjnej. Zwróciła się z zapytaniem do radnego Roberta Stasiaka, czy w
związku z tym, iż wniosek nie przeszedł nadal podtrzymuje swoją rezygnację ze
składu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych.

Robert Stasiak – „nie zdarzyło się jeszcze w tej radzie odkąd tu jestem przez 3 lata,
że ktoś, kto zgłasza akces do pracy w jakiejś komisji, nie otrzymuje odpowiedniego
poparcia. Po drugie, nie zdarzyło się również, że głosujemy indywidualnie
kandydatury, zawsze te kandydatury głosowaliśmy razem. To, co tu mówił Pan
radca, zawsze budżet głosujemy w ten sposób, że pewne wnioski – ja już mówiłem o
tym niejednokrotnie, na przykład dla mnie osobiście – są warte poparcia, pewne nie.
Zawsze mam pewien dylemat, w jaki sposób postąpić.
Chciałbym i oczekuję od Państwa, którzy nie chcą, żebym był w Komisji Rewizyjnej,
żeby mi przedstawili jakiekolwiek merytoryczne powody, dla których w tej komisji
moja osoba nie mogła by być.
Mam nadzieję, że takie uzasadnienie otrzymam.”
Podtrzymał swoją rezygnację ze składu Komisji Oświaty.

Waldemar Kardasz – Rada ustala skład osobowy - a jak ustali skład osobowy, tj. czy
ma być członkiem ten radny, to głosuje w tym zakresie.

Marek Jędrzejczak – Pan radca prawny ma słuszną rację, ale tak jak powiedział Pan
radny Robert Stasiak, jest to ewenement na skalę tej Rady. Po raz pierwszy komuś
nie pozwalamy pracować w jakiejś komisji – nie wiadomo, z jakich względów i nie
wiadomo dlaczego. Było wiele zmian w komisjach i zawsze Rada przyjmowała wolę
radnego. Jest bardzo zbulwersowany tym, co się stało.

Krzysztof Stefaniak – „zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, przedstawiciel
Klubu Radnych, którego przewodniczącym jest Pan radny Marek Jędrzejczak, jest w
składzie osobowym Komisji Rewizyjnej. I większość uważa – bo takie były wyniki
głosowania – że to wystarczy.”

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania składu Komisji Rolnej,
Handlu i Usług oraz Prawa i Porządku Publicznego.



8

Za wnioskiem, aby do składu Komisji Rolnej wszedł radny Pan Bogdan Głuszcz
zgodnie ze złożonym akcesem do pracy w tej Komisji głosowało - 10 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych,
5 radnych nie wzięło udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że skład Komisji Rolnej został powiększony o
radnego Bogdana Głuszcza i ogłosiła 5-minutową przerwę w celu zmiany projektu
uchwały w związku z podtrzymaniem rezygnacji przez radnego Roberta Stasiaka ze
składu Komisji Oświaty.

Po przerwie.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany
Uchwały Nr XXI/115/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 kwietnia 2008 r. w
sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady po zmianach.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/115/08 Rady
Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 kwietnia 2008 r. w sprawie ustalenia składów
osobowych stałych Komisji Rady głosowało - 10 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych,
5 radnych nie wzięło udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XLVII/239/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

c) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Żychlin
dla niepublicznych szkół i przedszkoli oraz trybu i zakresu kontroli
prawidłowości ich wykorzystywania,

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu
udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Żychlin dla niepublicznych szkół i
przedszkoli oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystywania.

Halina Wiśniewska – Kierownik Ref. KOS – poprosiła o dopisanie w projekcie
uchwały w § 6 w punkcie 19) po wyrazach:
„do Urzędu Gminy w Żychlinie” dodać wyraz: „najpóźniej”.
Dotyczy to ostatecznego terminu wniesienia wyjaśnień i uwag do protokołu kontroli.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Oświaty (5 głosami „za”), Komisja
Rolna (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania
dotacji z budżetu Gminy Żychlin dla niepublicznych szkół i przedszkoli oraz trybu i
zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystywania.
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie ustalenia
trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Żychlin dla niepublicznych
szkół i przedszkoli oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystywania.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania
dotacji z budżetu Gminy Żychlin dla niepublicznych szkół i przedszkoli oraz trybu i
zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystywania głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych,
1 radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XLVII/240/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

d) zmieniająca Uchwałę Nr  XXXIII/173/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
30 grudnia 2008 r. w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2009 rok ”,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr
XXXIII/173/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 grudnia 2008 r. w sprawie
„Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na
2009 rok ”.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Oświaty (2 głosami „za”, przy
1 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się”), Komisja Rolna (2 głosami „za”, przy
1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej
Uchwałę Nr XXXIII/173/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 grudnia 2008 r. w
sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
na 2009 rok”.
Komisja Rewizyjna (1 głosem „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się”) nie
wypracowała stanowiska dotyczącego projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr
XXXIII/173/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 grudnia 2008 r. w sprawie
„Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na
2009 rok”.
Członkowie Komisji do powyższego projektu uchwały wypowiedzą się
indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania.

Roman Ostasz – zapytał, na jakie wydatki ma być przeznaczona kwota 42.000 zł?

Halina Wiśniewska – Kierownik Ref. KOS – w projekcie uchwały proponuje się
dodać zapis „Zakup i dystrybucja materiałów edukacyjnych oraz pomocy i sprzętu
edukacyjnego” dla szkół. Szkoły wzorem lat ubiegłych złożyły na piśmie prośby o
ewentualne sfinansowanie zakupu sprzętu, który posłuży im przy realizacji
programów profilaktycznych.
Radni otrzymali wykaz zapotrzebowania na sprzęt w szkołach w 2009 r. na kwotę
36.630 zł, pozostała kwota przeznaczona zostanie na zakup publikacji, które będą w
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biblioteczce gminnej,  z której korzystają zarówno studenci, jak i osoby uzależnione,
wypożyczając te książki.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały zmieniającej
Uchwałę Nr XXXIII/173/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 grudnia 2008 r. w
sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
na 2009 rok ”.

Za podjęciem projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXIII/173/08 Rady
Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 grudnia 2008 r. w sprawie „Gminnego Programu
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2009 rok”
głosowało - 10 radnych,
„przeciw” -   1 radny,
„wstrzymało się” -   3 radnych,
1 radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XLVII/241/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

e) zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Dobrzelin na lata 2010-
2017”,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu
Odnowy Miejscowości Dobrzelin na lata 2010-2017”.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Oświaty (5 głosami „za”), Komisja
Rolna (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości
Dobrzelin na lata 2010-2017”.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie
zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Dobrzelin na lata 2010-2017”.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy
Miejscowości Dobrzelin na lata 2010-2017” głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych,

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XLVII/242/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

f) zmiany Uchwały Nr XXIX/153/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
30 października 2008 r. w sprawie uchwalenia wieloletniego planu
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rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń
kanalizacyjnych,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr
XXIX/153/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 października 2008 r. w sprawie
uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych
i urządzeń kanalizacyjnych.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Oświaty (2 głosami „za”, przy
1 „wstrzymującym się”), Komisja Rolna (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/153/08 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 30 października 2008 r. w sprawie uchwalenia wieloletniego planu
rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych.
Komisja Rewizyjna (1 głosem „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się”) nie
wypracowała stanowiska dotyczącego uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr
XXIX/153/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 października 2008 r. w sprawie
uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i
urządzeń kanalizacyjnych.
Członkowie Komisji do powyższego projektu uchwały wypowiedzą się
indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania.

Krzysztof Graska – zapytał, jak wpłyną zmiany planu wieloletniego na cenę wody i
ścieków?

Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin – w 2010 r. środki
pochodzące z taryfy na wodę i ścieki w planie wieloletnim jest 0 zł. Ponieważ środki z
taryfy nie będą angażowane w realizację wieloletniego planu, nie będzie podwyżki
cen wody i ścieków.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany
Uchwały Nr XXIX/153/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 października 2008 r. w
sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/153/08 Rady
Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 października 2008 r. w sprawie uchwalenia
wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń
kanalizacyjnych  głosowało  - 11 radnych,
„przeciw” -   3 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych,
1 radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XLVII/243/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

g) zmiany Uchwały Nr IX/53/03 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 22 maja
2003 r. zmieniającej Uchwałę Nr 207/XXXIX/2001 Rady Gminy i Miasta
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Żychlin z dnia 30 lipca 2001 r. w sprawie przystąpienia Gminy do Związku
Gmin Regionu Kutnowskiego,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr
IX/53/03 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 22 maja 2003 r. zmieniającej Uchwałę Nr
207/XXXIX/2001 Rady Gminy i Miasta Żychlin z dnia 30 lipca 2001 r. w sprawie
przystąpienia Gminy do Związku Gmin Regionu Kutnowskiego.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w
sprawie zmiany Uchwały Nr IX/53/03 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 22 maja 2003
r. zmieniającej Uchwałę Nr 207/XXXIX/2001 Rady Gminy i Miasta Żychlin z dnia 30
lipca 2001 r. w sprawie przystąpienia Gminy do Związku Gmin Regionu
Kutnowskiego.
Komisja Rolna (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w
sprawie zmiany Uchwały Nr IX/53/03 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 22 maja 2003
r. zmieniającej Uchwałę Nr 207/XXXIX/2001 Rady Gminy i Miasta Żychlin z dnia 30
lipca 2001 r. w sprawie przystąpienia Gminy do Związku Gmin Regionu
Kutnowskiego.
Komisja Oświaty (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w
sprawie zmiany Uchwały Nr IX/53/03 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 22 maja 2003
r. zmieniającej Uchwałę Nr 207/XXXIX/2001 Rady Gminy i Miasta Żychlin z dnia 30
lipca 2001 r. w sprawie przystąpienia Gminy do Związku Gmin Regionu
Kutnowskiego.
Komisja Rozwoju (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w
sprawie zmiany Uchwały Nr IX/53/03 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 22 maja 2003
r. zmieniającej Uchwałę Nr 207/XXXIX/2001 Rady Gminy i Miasta Żychlin z dnia 30
lipca 2001 r. w sprawie przystąpienia Gminy do Związku Gmin Regionu
Kutnowskiego.

Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin – radny Pan Marek
Jędrzejczak prosił o udostępnienie mu budżetu Związku Gmin Regionu
Kutnowskiego na 2009 r. Budżet dla p. radnego jest przygotowany, jest on w
podobnym układzie jak budżet gminy Żychlin. Budżet Związku zostanie radnemu
przekazany.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany
Uchwały Nr IX/53/03 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 22 maja 2003 r. zmieniającej
Uchwałę Nr 207/XXXIX/2001 Rady Gminy i Miasta Żychlin z dnia 30 lipca 2001 r. w
sprawie przystąpienia Gminy do Związku Gmin Regionu Kutnowskiego.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/53/03 Rady
Miejskiej w Żychlinie z dnia 22 maja 2003 r. zmieniającej Uchwałę Nr
207/XXXIX/2001 Rady Gminy i Miasta Żychlin z dnia 30 lipca 2001 r. w sprawie
przystąpienia Gminy do Związku Gmin Regionu Kutnowskiego
głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.
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Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XLVII/244/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

h) uczestniczenia Gminy Żychlin w zakupie towarów niezbędnych dla
potrzeb Komendy Powiatowej Policji w Kutnie,

Od godz. 14:20 obecnych na sali 14 radnych – salę obrad opuścił radny Józef
Kowalski.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uczestniczenia Gminy
Żychlin w zakupie towarów niezbędnych dla potrzeb Komendy Powiatowej Policji w
Kutnie.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Oświaty (5 głosami „za”), Komisja
Rolna (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”, przy 1 „przeciw”)
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uczestniczenia Gminy Żychlin
w zakupie towarów niezbędnych dla potrzeb Komendy Powiatowej Policji w Kutnie.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie
uczestniczenia Gminy Żychlin w zakupie towarów niezbędnych dla potrzeb Komendy
Powiatowej Policji w Kutnie.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uczestniczenia Gminy Żychlin w zakupie
towarów niezbędnych dla potrzeb Komendy Powiatowej Policji w Kutnie
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   1 radny,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XLVII/245/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

i) zmiany Uchwały Nr XLV/229/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
1 października 2009 roku w sprawie oddania nieruchomości
zabudowanej w użytkowanie na czas nieoznaczony na rzecz Miejsko -
Gminnej Biblioteki Publicznej w Żychlinie z siedzibą przy ul. Tadeusza
Kościuszki 13.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr
XLV/229/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 1 października 2009 roku w sprawie
oddania nieruchomości zabudowanej w użytkowanie na czas nieoznaczony na rzecz
Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej w Żychlinie z siedzibą przy ul. Tadeusza
Kościuszki 13.
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Od godz. 14:25 obecnych na sali 15 radnych – na salę obrad powrócił radny Józef
Kowalski.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany
Uchwały Nr XLV/229/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 1 października 2009 roku
w sprawie oddania nieruchomości zabudowanej w użytkowanie na czas
nieoznaczony na rzecz Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej w Żychlinie z siedzibą
przy ul. Tadeusza Kościuszki 13.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/229/09 Rady
Miejskiej w Żychlinie z dnia 1 października 2009 roku w sprawie oddania
nieruchomości zabudowanej w użytkowanie na czas nieoznaczony na rzecz Miejsko
- Gminnej Biblioteki Publicznej w Żychlinie z siedzibą przy ul. Tadeusza Kościuszki
13 głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych,

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr XLVII/246/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ewa Andrzejewska – Dyrektor Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w
Żychlinie – zaprosiła radnych i Zarząd na obchody jubileuszu 70-lecie Książnicy
Żychlińskiej i 25-lecie nadania patrona Bibliotece i 25-lecie otwarcia oddziału dla
dzieci na dzień 1 grudnia 2009 r. godz. 12.00.

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10-minutową przerwę.

Po przerwie.

Do p-tu 4. Informacja dotycząca organizacji roku szkolnego 2009/2010
w placówkach oświatowo-wychowawczych.

Do przedłożonej informacji dotyczącej organizacji roku szkolnego 2009/2010
w placówkach oświatowo-wychowawczych nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie informacji przez Radę.

Informacja dotycząca organizacji roku szkolnego 2009/2010 w placówkach
oświatowo-wychowawczych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 5. Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za
rok szkolny 2008/2009.

Do przedstawionej informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny
2008/2009 nie zgłoszono żadnych uwag.
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Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie informacji przez Radę.

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2008/2009 stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 6. Przedstawienie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych
przez podmioty uprawnione do ich analizy.

Przewodnicząca Rady odczytała pismo Wojewody Łódzkiego z dnia
27 października 2009 r. dotyczące oświadczeń majątkowych Przewodniczącej Rady
i Burmistrza Gminy.
Następnie odczytała informację Przewodniczącej Rady dotyczącą oświadczeń
majątkowych złożonych przez radnych oraz informację Burmistrza Gminy Żychlin
dotyczącą oświadczeń złożonych przez Kierowników Referatów Urzędu Gminy oraz
przez Kierowników jednostek organizacyjnych gminy.

Do przedstawionych przez Przewodniczącą Rady informacji o złożonych
oświadczeniach majątkowych nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informacje do wiadomości.

Informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych stanowią załączniki do
niniejszego protokołu.

Do p-tu 7. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy Żychlin za okres od
16 września 2009 r. do 23 października 2009 r.

Marek Jędrzejczak – zapytał o zarządzenie nr 90/09 z dnia 13 października 2009 r.
– „w Dz. 700 Rozdz. 70005 – kwota 22.570 zł – z uwagi na konieczność realizacji
zadań – usług płatnych z zakresu stabilizacji pasa drogowego ul. Pomorskiej i ul.
Cmentarnej oraz wznowienia procedury geodezyjnej w zakresie podziału działek pod
drogę 1 KDZ, MN 15 i MN 16, dokonano zmian między paragrafami klasyfikacji
budżetowej”. W innych takich zarządzeniach jest skąd dokonuje się zmniejszenia i
gdzie dokonuje się zwiększenia, w tym zarządzeniu tego nie ma.
W tym również zarządzeniu jest kwota 1.200 zł – „w związku z koniecznością
sprowadzenia samochodu dla jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Grzybowie” –
zapytał, czy jest to pomyłka słowna, a jeśli nie - to skąd sprowadzono samochód?

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin –  zapyta  Kierownika  Ref.  SO,
skąd został sprowadzony samochód dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Grzybowie.
Faktycznie jednostka taki samochód otrzymała, my ponieśliśmy koszty jego
transportu.
Co do zapisów w tym sprawozdaniu – przypuszcza, że było to przeoczenie
techniczne osób, które te informację przygotowywały.

Marianna Sobierańska – Zastępca Kierownika Ref. OP – przypuszcza, że w
uzasadnieniu do tego uzasadnienia jest taka właśnie podana informacja, jak zostało
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to zapisane w sprawozdaniu Burmistrza. Nie odniosła się bezpośrednio do
załączników, można to sprawdzić w załącznikach do zarządzenia.
Na przyszłość, jeśli nawet nie będzie takich informacji w uzasadnieniu do
zarządzenia, postara się sprawdzić w załącznikach, skąd środki zostały zmniejszone,
a na jakie paragrafy dokonano zwiększenia.

Do przedstawionego sprawozdania z pracy Burmistrza Gminy Żychlin za okres od
16 września 2009 r. do 23 października 2009 r. nie zgłoszono więcej zapytań.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie informacji przez Radę.

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 16 września 2009 r. do
23 października 2009 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 8. Odpowiedzi na zapytania.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – poinformował, że rozpatrzy
sprawy udrożnienia rowu, lamp w Balikowie i wiat na przystankach autobusowych i
odpowiedzi zostaną przekazane na piśmie. Następnie poprosił Zastępcę Burmistrza i
Kierownika Referatu BPI o udzielenie odpowiedzi na dalsze zapytania.

Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin – odpowiadając na
zapytanie p. Lewandowskiego w sprawie ul. Pomorskiej i Cmentarnej –
mieszkańcy mają informację, jakie załączniki zostały załączone do wniosku
wysłanego do Wojewody Łódzkiego w sprawie regulacji pasa drogowego ulic
Pomorskiej i Cmentarnej, udostępnione zostały mapy, które były załącznikami do
wniosku. Na mapach są zaznaczone przebiegi dróg wraz z pasem drogowym. Służby
Wojewody rozpatrzą ten wniosek zgodnie z przepisami.

Paweł Lewandowski – prosił pracowników Urzędu o udostępnienie mu kopii
wniosku skierowanego do Wojewody. Pan Burmistrz mówi, że przedstawił mapy,
mapy są mu znane, chciałby zapoznać się z treścią wniosku i prosił o podanie
podstawy prawnej, która uniemożliwia mu wgląd w pełną dokumentację wniosku.

Zbigniew Gałązka – informacje zawarte na mapach są integralną częścią wniosku,
każdy z mieszkańców w swoim czasie otrzyma stosowne dokumenty.

Krzysztof Anyszka – Kierownik Ref. BPI  – odpowiedział na kolejne zapytania:
- pobocza na ul. 1 Maja po budowie kanalizacji – rozpoczęto procedury

odbiorowe inwestycji kanalizacji, stan pobocza został zgłoszony wykonawcy do
naprawy. Ponadto skierowano pisma do wszystkich właścicieli posesji
zainteresowanych budową kanalizacji po to, aby stwierdzili z formie pisemnej –
jeśli  mają – swoje uwagi i wnioski. Posłuży to do dokonania odbioru inwestycji.

- sprawa lampy na rogu ul. Dąbrowskiego i Marchlewskiego – według jego
informacji sprawa została załatwiona kilka dni temu. Być może doszło do
pewnego niedomówienia co do lokalizacji zamontowanej lampy. W tej chwili
Zakład Energetyczny jest w pobliżu i poprosił o włączenie wszystkich lamp.
Dokonamy sprawdzenia lamp. Poinformował, że na terenie gminy jest około 1.000
opraw, są miejsca, gdzie lampy zamontowane są co drugi słup, są miejsca, gdzie
mimo zamontowanych lamp nie są one włączone. Czasami do zamontowania lub
wymiany lampy potrzebny jest podnośnik, tak więc na pojedyncze zgłoszenie
podnośnik z Kutna nie będzie zamawiany, gdyż koszt jego sprowadzenia z Kutna
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i pracy to 300 zł na godzinę. Dopiero po kumulacji większej ilości zleceń, Zakład
Energetyczny zleca swoim służbom ich wykonanie,

- remont drogi na odcinku od Pasieki do Sokołówka –  jest  to  droga  nie
zaliczana do kategorii dróg gminnych – dróg publicznych, stanowi ona dojazd do
2, czy 3 gospodarstw, ale jest utwardzana co roku, uzupełniana tłuczniem.
Pracownicy z robót publicznych wycinają krzaki przy tej drodze.

- oświetlenie uliczne w Balikowie i koło p. Lewandowskiego – znane są mu
wnioski o zamontowanie lamp oświetleniowych w Balikowie i koło p.
Lewandowskiego. Wydaje się proste przełożenie lampy oświetleniowej z jednego
słupa na drugi, jednak problem polega na tym, że u p. Lewandowskiego nie ma
linii oświetlenia ulicznego i proces wyglądałby w ten sposób, że Urząd musiałby
wystąpić do Zakładu Energetycznego o warunki zasilania, musi powstać projekt
oświetlenia i Zakład Energetyczny nie dopuszcza do montażu oświetlenia na
urządzeniach własnych przez obce firmy. Podał przykład innego złożonego
wniosku do Zakładu, gdzie montaż oświetlenia ulicznego chyba w miejscowości
Kaczkowizna polegający na wykonaniu sterowania, linii oświetlenia i 4 opraw, to
jest koszt około 25-30.000 zł.

Robert Stasiak – przepisy dotyczące finansowania oświaty tak diametralnie się nie
zmieniły. Odkąd pamięta zawsze są grupy na W-Fie od 12 do 26 uczniów, w tej
kwestii przepisy się nie zmieniły. Zmieniły się pewne uregulowania rozporządzeniem,
ale to w żadnym wypadku nie wpływa na to, co mówił. Nadmienił4, że są godziny do
dyspozycji organu prowadzącego, które taki organ, czyli Gmina Żychlin, może szkole
dać na poszerzenie oferty edukacyjnej. Nie dotyczy to jego osoby, czy jego syna,
gdyż on jest w stanie zapłacić 160-200 zł za wyjazd syna, ale rodzice innych dzieci,
które grają w koszykówkę nie są w stanie takich kwot zapłacić.
Naprawdę rodziców nie interesuje, czy będzie robiło to stowarzyszenie, czy
Uczniowski Klub Sportowy. Dzieci te reprezentują gminę Żychlin, a my mamy środki
na promocję, na kupowanie logo za kilka tysięcy złotych, mamy na oświetlenie
choinkowe, na Wielką Orkiestrę Świątecznej Pomocy i na inne wydatki
niejednokrotnie wyższe, niż środki, które mogłyby uzyskać te dzieci.

Grzegorz Ambroziak – Pan radny chciał być członkiem Komisji Rewizyjnej i
sprawdzałby, czy Burmistrz właściwie wydatkuje środki z budżetu gminy Żychlin.
Klub Sportowy nie wnioskował o uzyskanie środków na wyjazdy młodzieży na
zawody sportowe.
Odnośnie gadżetów – szukamy innych możliwości, uzyskaliśmy dla Klubu środki z
Zakładu „EMIT”.
Fakt jest taki, że nauczyciele ze szkoły powiedzieli, iż w tym roku nie będą składać
wniosku o środki z budżetu gminy. Ponieważ  taki wniosek nie został złożony, Klub
nie może otrzymać środków i jest to prawnie uzasadnione.
Pytał pracownika, czy ktokolwiek zgłaszał się po jakieś gadżety na wyjazdy –
otrzymał odpowiedź, że takich zgłoszeń nie było.

Do p-tu 9. Sprawy różne.

Przewodnicząca Rady – zapoznała radnych z pismami, jakie wpłynęły do Rady
Miejskiej w Żychlinie:
- wniosek ZGK o przedłużenie czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków – wniosek ten
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kieruje do Burmistrza o przygotowanie stosownego projektu uchwały na następną
sesję Rady,

- Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 złożył wniosek o nadanie Gimnazjum Publicznemu w
Żychlinie imienia Adama Mickiewicza – wniosek ten został skierowany do Komisji
Oświaty w celu wydania opinii,

- odczytała zaproszenie Stowarzyszenia Rozwoju Gmin „CENTRUM” na
konferencję w dniu 27 listopada br. w „Karczmie Miłosnej” – poprosiła radnych,
aby określili się, kto będzie jechał na tą konferencję i informację taką przekazali
do Biura Rady,

- pismo pracowników MGOPS w sprawie przyznania nagród z okazji Dnia
Pracownika Socjalnego.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – pracownicy zostali
poinformowani ustnie, że z budżetu gminy nie ma możliwości przekazaniu środków
na nagrody. Jest po rozmowie z Kierownikiem Ośrodka, który w imieniu Rady i
Burmistrza w ramach posiadanych środków przez Ośrodek postara się uhonorować
swoich pracowników.

Przewodnicząca Rady – odczytała pismo Zakładu „EMIT” S.A. w Żychlinie
dotyczące wyrażenia przez Radę zgody na zmianę warunków pracy i płacy radnemu
Panu Markowi Jędrzejczakowi. Ze względu na to, że w piśmie tym nie podano
przyczyny zmiany tych warunków, skierowała pismo do „EMIT”-u o wskazanie tych
przyczyn. W następnym piśmie Zakład uzasadnia wypowiedzenie warunków umowy
o pracę, a w kolejnym, że nie jest to związane z pełnieniem przez Pana Marka
Jędrzejczaka mandatu radnego.
Następnie wnioskowała, aby te sprawę zbadała Komisja Rewizyjna.

Waldemar Kardasz – radca prawny – zgodnie z przepisami wypowiedzenie
zmieniające warunki pracy i płacy radnemu wymaga zgody Rady. W jego ocenie i
zgodnie z orzecznictwem Sądu, Rada winna zbadać taką sprawę dogłębnie, aby
podjąć właściwą uchwałę niezależnie od tego, czy uchwała będzie w sprawie
wyrażenia zgody, czy też nie wyrażenia zgody na zmianę warunków pracy i płacy.
Decyzja Rady musi wynikać z jakichś przesłanek i musi mieć konkretne
uzasadnienie.
Praktyką jest, że w podobnych sprawach takie prace są zlecane komisjom
rewizyjnym.

Krzysztof Graska – zapytał, jakie będą konsekwencje tego, że zbada tę sprawę
Komisja Rewizyjna?

Waldemar Kardasz – ktoś musi przygotować projekt uchwały, nie może tego zrobić
Burmistrz, gdyż on nie może ingerować w sprawy rady. Projekt uchwały może
przygotować grupa radnych lub komisja, ponadto musi być uzasadnienie takiej
uchwały, gdyż przede wszystkim organ nadzoru będzie zainteresowany
uzasadnieniem stanowiska Rady.

Robert Stasiak – Pan Marek Jędrzejczak jest członkiem Komisji Rewizyjnej, będzie
mu niezręcznie brać udział w pracach tej komisji w swojej sprawie. Ponadto zwrócił
uwagę, że wyłączając radnego z prac komisji w tej sprawie, pozostają w niej osoby
znajdujące się w klubie przeciwnym.
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Częściowo zgadza się z radcą prawnym.
Przytoczył pewne przepisy prawne:
„W orzecznictwie istnieje rozbieżność dotycząca zakresu swobody rady przy
podejmowaniu tej decyzji, zgodnie z wyrokiem Sądu Najwyższego z dnia 11 grudnia
2007 r. sygn. akt NPK 152/07 ze względu na brak kryteriów i warunków, jakimi rada
ma się kierować przy podejmowaniu decyzji o wyrażeniu zgody leży ona w jej
swobodnym uznaniu  i rada nawet nie musi uzasadniać swojego stanowiska. Istnieją
jednak poglądy, które nakładają na radę nie tylko wymóg uzasadnienia swojego
stanowiska, np. wyrok NSA  w Warszawie z 8 czerwca 2006 r. sygn. akt 410/06, ale
również podnoszące iż decyzja rady nie może zapadać w oderwaniu do dokumentów
przedstawionych przez pracodawcę.
Zgodnie z wyrokiem NSA z maja 2003 r. sygn. KR - 363/03uprawnienie rady gminy
do odmowy na rozwiązanie stosunku pracy nie uprawnia rady do odmowy w każdej
sytuacji. Zdaniem NSA wadliwa by była taka uchwała, której motywy byłyby nie do
pogodzenia z zasadami porządku prawnego, która nie miałaby oparcia w stanie
faktycznym, w jakim wypowiedzenie zostało dokonane.”
Nie zgadza się z argumentami, jakie przedstawił Pan Kowalski na komisji, twierdząc,
że ta uchwała nie odniesie skutku na decyzję pracodawcy, ponieważ są już
orzeczenia Sądu, w których jeżeli rada podejmie uchwałę, żeby nie pozwolić
pracodawcy na wypowiedzenie umowy, narusza przepisy prawa i wtedy danemu
pracownikowi przysługuje odwołanie do Sądu Pracy. I z reguły sądy pracy, albo
przywracają do pracy na tym stanowisku, albo dają odszkodowanie. Ma kilka
wyroków w tej sprawie z ostatnich okresów.

Waldemar Kardasz – tak, jak radny wskazał – są takie tezy i orzecznictwa w
podobnych sprawach, na pewno uchwała ta będzie pod kontrolą organu nadzoru.

Krzysztof Stefaniak – jest mu przykro, że radny Stasiak obraził członków Komisji
Rewizyjnej wskazując na stronniczość Komisji, która jeszcze nie zajęła się sprawą
radnego Jędrzejczaka. Członkiem tej komisji został dzisiaj radny Jerzy Rosiński,
który nie należy do żadnego klubu. Znając uczciwość radnego z poprzedniej kadencji
może zapewnić, że radny ten będzie się bezstronnie zachowywał. Ponadto
Przewodniczącym tej komisji jest magister prawa radny Roman Ostasz, który też
daje gwarancję bezstronnego badania sprawy.

Robert Stasiak – uważa, że należy zapytać radnego Pana Marka Jędrzejczaka, czy
chce, aby jego sprawę badała Komisja Rewizyjna.

Marek Jędrzejczak – w tej  chwili  nie może się wypowiedzieć w żadną stronę,  jeśli
Rada zdecyduje, że sprawą ma zająć się Komisja Rewizyjna, to jest to decyzja Rady.
Może być taka sytuacja, kiedy komisja zacznie badać sprawę, że podziękuje za
badanie sprawy, gdyż przyjmie warunki, jakie obecnie ustala mu pracodawca.
W odpowiednim czasie o swojej decyzji poinformuje Przewodniczącą Rady.

Przewodnicząca Rady podtrzymała swój wniosek o przekazanie sprawy radnego
Marka Jędrzejczaka do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną.

Za wnioskiem, aby Komisja Rewizyjna rozpatrzyła sprawę radnego Marka
Jędrzejczaka dotyczącą wyrażenia zgody przez Radę na zmianę warunków pracy i
płacy głosowało - 11 radnych.
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„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny,
3 radnych nie wzięło udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada wniosek przyjęła. Komisja Rewizyjna
zajmie się rozpatrzeniem sprawy radnego Marka Jędrzejczaka.
Poinformowała, że dokumenty, jakie posiada w powyższej sprawie, przekaże do
komisji, przypomniała, że komisja może skorzystać z pomocy radcy prawnego.
Następnie odczytała nazwiska radnych, których skierowała na szkolenie dotyczące
nowej ustawy o finansach publicznych.
Odczytała także wniosek grupy radnych o zwołanie sesji nadzwyczajnej w sprawie
uchylenia uchwały rady dotyczącej stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego
Andrzeja Szymańskiego. Poinformowała, że do wniosku grupa radnych załączyła
projekt porządku obrad wraz z projektem uchwały i uzasadnieniem do niej, a
następnie odczytała je.
Poprosiła radcę prawnego – pełnomocnika powołanego do prowadzenia sprawy
Pana Andrzeja Szymańskiego – o przedstawienie ostatnio rozpatrywanej sprawy.

Waldemar Kardasz – Pan Andrzej Szymański po wydaniu wyroku przez Sąd
Apelacyjny w Łodzi w sprawie karnej uchylającym wyroki przytoczone w
uzasadnieniu projektu uchwały, złożył skargę o wznowienie postępowania w sprawie
zakończonej z wniesieniem odwołania od naszej uchwały, gdzie Sąd Okręgowy
wydał postanowienie oddalające odwołanie, gdzie następnie było zażalenie, gdzie
Sąd Apelacyjny oddalił zażalenie i została złożona skarga. I z kolei Sąd Apelacyjny w
Łodzi w dniu 6 listopada 2009 r. w sprawie IACA 813/09 odrzucił tę skargę.
Z racji tego, że odbyło się to na posiedzeniu niejawnym, więc Sąd z urzędu prześle
zainteresowanym, a więc Pani Przewodniczącej, byłemu Panu radnemu,
Komisarzowi Wyborczemu postanowieniem wraz z uzasadnieniem.
W jego ocenie ta uchwała stanowi próbę ingerencji w orzeczenie sądu, według niego
nie ma podstaw prawnych do tego, aby podjąć uchwałę pod kątem formalnym.
Zgodnie z obowiązującym art. 191 ust. 2 ustawy ordynacja wyborcza, wygaśnięcie
mandatu następuje z dniem wydania przez sąd orzeczenia oddalającego odwołanie.
W naszym przypadku nastąpiło to w wyniku tego, że Sąd Okręgowy oddalił
odwołanie Pana Szymańskiego, które następnie było przez niego zaskarżone do
Sądu Apelacyjnego, a Sąd Apelacyjny oddalił to zażalenie, a więc de facto takowa
uchwała jest ingerencją w orzeczenie sądu.

Roman Ostasz – co do tego wniosku - interesują go konkretne orzeczenia sądów.

Waldemar Kardasz – odnośnie obecnej sprawy karnej, Rada nie jest stroną tego
postępowania. Nas, jako Radę powinno interesować, co dzieje się z orzeczeniami
sądów dotyczącymi powziętej przez Radę uchwały.

Robert Stasiak – ma nadzieję, że Pani Przewodnicząca zwoła sesję w trybie
nadzwyczajnym, w związku z tym, że jest jednym z wnioskodawców tej sesji chciałby
złożyć dodatkowy wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w
sprawie zmiany składów osobowych Komisji Rady i chciałby po raz kolejny złożyć
swój akces do pracy w Komisji Rewizyjnej z uwagi na to, że:
1. w momencie rozpatrywania sprawy Pana Marka Jędrzejczaka – Pana radnemu w

niej nie będzie, a więc nie będzie przedstawiciela klubu,
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2. radny powinien pracować w jakiejś komisji,
3. nie otrzymał od radnych uzasadnienia przeszkód ku temu, aby nie mógł być

członkiem tej komisji.

Roman Ostasz – jeśli p. Szymański ma uchylone wyroki, jest uniewinniony, to
powinien być wyrok sądu w tej sprawie. Jeśli taki wyrok Sądu jest, to można tę
sprawę rozpatrywać na Sesji i głosować projekt uchwały.

Waldemar Kardasz – wyrok uchylający w sprawie karnej Pana Szymańskiego jest u
Pani Przewodniczącej, nie wiemy jak dalej potoczyła się sprawa, ale dla nas jako
Rady jest to bez znaczenia. Radę interesuje procedura odwoławcza dotycząca
podjętej przez Radę uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego.

Krzysztof Stefaniak – zwrócił uwagę Panu Stasiakowi, że radny Pan Marek
Jędrzejczak jest członkiem Komisji Rewizyjnej, Pan radny będzie uczestniczył w
pracach komisji i będzie składał stosowne wyjaśnienia, nie będzie mógł wziąć tylko
udziału w głosowaniu, gdyż to jego interes prawny będzie ważony.

Robert Stasiak – zapytał, czy radca prawny ma stosowne postanowienie Sądu ze
sprawy Pana Andrzeja Szymańskiego, która odbyła się na posiedzeniu niejawnym w
dniu 6 listopada br. I czego ta sprawa dotyczyła?

Waldemar Kardasz – była to skarga o wznowienie postępowania zakończonego
wydaniem przez Sąd Okręgowy postanowienia oddalającego odwołanie od uchwały
stwierdzającej wygaśnięcia mandatu radnego. Skarga ta nie dotyczyła wyborów
uzupełniających.

Roman Ostasz – po raz kolejny zwraca się z zapytaniem, czy jest wyrok Sądu
Apelacyjnego, który uniewinnia Pana Andrzeja Szymańskiego? Jeżeli taki wyrok jest,
to będzie mógł się w tej sprawie wypowiedzieć.

Krzysztof Graska – 24, czy 25 lutego br. podjęliśmy uchwałę odwołującą radnego
Andrzeja Szymańskiego. W jednej audycji radiowej – jakiej słuchał – była wypowiedź
radcy prawnego Wojewody Łódzkiego, że jeśli Pan Andrzej Szymański chce
ponownie uzyskać mandat radnego, musi zwrócić się do Rady o przywrócenie go
jako radnego. Jeśli wówczas Rada odmówi podjęcia takiej uchwały, wtedy składa on
wniosek do Sądu Administracyjnego.
Prosi zatem, aby raz na zawsze zakończyć tę sprawę – a więc żeby odbyła się sesja
Rady i jeśli na Sesji uchwała nie przejdzie, to Pan Szymański zwróci się do Sądu i
tam sprawa zostanie rozstrzygnięta.

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem do wnioskodawców, czy mimo
wyjaśnień radcy prawnego, radni nadal podtrzymują swój wniosek o zwołanie sesji
nadzwyczajnej? Przypomniała, że nawet jeśli uchwała zostanie podjęta na sesji –
radca prawny pod tą uchwałą z takim uzasadnieniem nie podpisze się.

Wszyscy wnioskodawcy zgodnie podtrzymali wniosek o zwołanie sesji.

Przewodnicząca Rady zwołała sesję na dzień 12 listopada godz. 8.00 z porządkiem
obrad przedstawionym przez grupę radnych. Poprosiła pracowników Biura Rady o
przygotowanie stosownego porządku obrad i rozdanie radnym.
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Józef Kowalski – odwołał się do artykułu pt.: „Odwołanie Wiceprzewodniczącego
budzi emocje” – „jeżeli już udzielamy jakichś wywiadów, to chciałbym, żeby te
wywiady były prawdziwe – zgodne z prawdą Panie Robercie, a nie robić z siebie
męczennika jakiegoś. I już ustosunkuję się do kilku Pana wypowiedzi:
„Bezpośrednią przyczyną podjęcia decyzji o moim odwołaniu, był złożony przeze
mnie wniosek o podjęcie w porządku obrad ślubowania nowego radnego – mówi Pan
Robert Stasiak”.
Absolutnie z tym się nie zgadzam, wniosek Pan złożył w dniu sesji, a proszę
zobaczyć, kiedy był podpisany nasz wniosek o odwołanie Pana. No to są już żarty.”
Jest to do udowodnienia, gdyż Pani Przewodnicząca ma wniosek i nie 5 radnych a 7
radnych.
„To było trzecie podejście, tym razem udane.” – jeżeli mi wiadomo i kolegom z rady,
którzy się podpisali pod wnioskiem o odwołanie kolegi Roberta z funkcji
Wiceprzewodniczącego – takich podejść było dwa. I ja już tutaj zgodnie ze swoim
sumieniem, pokazuję pierwsze podejście. Natomiast trzecie – jeżeli było – to może
wśród Pana kolegów. Mi nic na ten temat nie wiadomo.”
„Żaden z reprezentantów koalicji nie chciał skonfrontować się odnośnie odwołania
Pana Roberta. Pytał kolegów, czy ktoś się zwracał z redaktorów, żeby udzielić
jakichś wywiadów. Nic mi na ten temat nie wiadomo.”
Następne:
„W radzie wykrystalizował się jakiś pseudoukład, który po cichu przejmuje wszystko –
mówi były Wiceprzewodniczący Rady Pan Robert Stasiak” – chciałbym wiedzieć, co
to jest za pseudoukład i co Pan miał na myśli?”

Robert Stasiak – „każdy wywiad nie był autoryzowany, był telefoniczny, tak więc z
treści mogły pewne wątki wyskoczyć, są to moje opinie i moje słowa. To nie są tezy,
które ja muszę udowadniać. Uważam, że taką bezpośrednią przyczyną to było.”
Zwrócił uwagę po raz kolejny, że wywiad nie był autoryzowany, mówił dużo więcej, a
zostały wybrane tylko pewne wątki.

Jerzy Rosiński – zwrócił uwagę, że niejednokrotnie radny obecny na sesji nie
zajmuje swojego stanowiska co do niektórych uchwał. Radny ma trzy możliwości,
głosuje „za”, „przeciw” albo się wstrzymuje. Jeżeli jest na sesji i nie zajmuje
stanowiska, to znaczy, że uchyla się od odpowiedzialności nad podejmowanymi
uchwałami.
Zapytał, kogo wtedy radny reprezentuje? Radny został wybrany przez mieszkańców
po to, aby podejmował decyzje. Nie może być takich sytuacji, że na sesji jest
obecnych 15 radnych, a głosuje 10. Może prawnie jest to dopuszczalne, że radny nie
głosuje, ale moralnie jest to według niego naganne.

Teresa Kubicka – oczyszczenie rowu na ul. Dworcowej w Dobrzelinie – prosi
Burmistrza, aby zadziałał w sprawie oczyszczenia rowu w ul. Dworcowej w
Dobrzelinie.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – poinformowała, że sprawa
zostanie przekazana do Starostwa.

Marek Jędrzejczak – ma sprawozdanie kwartalne o nadwyżce i deficycie – jest w
tym sprawozdaniu pozycja D17 – inne źródła i plan po zmianach jest kwota
1.783.753, a wykonanie jest 2.133.753, poprosił o wyjaśnienie tego zapisu.
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Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin – po raz kolejny mówi, że różnica
wynika stąd iż kwota 350.000 zł wolnych środków nie było wprowadzonych do
budżetu gminy na 2008 r. Dziś na sesji rady, radni podjęli uchwałę, żeby z tych
350.000 zł, 50.000 zł wolnych środków wprowadzić do budżetu na 2009 r. Tak więc
teraz plan będzie 1.833.753 zgodnie z załącznikiem nr 4 do uchwały.

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Pan Waldemar Bartochowski na ostatniej
sesji Rady Powiatu został Wiceprzewodniczącym Rady Powiatu. Pogratulowała Panu
Bartochowskiemu objętej funkcji.
Podziękowała za wykonanie drogi powiatowej - ul. Cmentarnej w Śleszynie.

Do p-tu 10. Przyjęcie Protokołu Nr XLV/09 z dnia 1 października 2009 r. oraz
Protokołu Nr XLVI/09 z dnia 16 października 2009 r.

Do Protokołu Nr XLV/09 z dnia 1 października 2009 r. uwagę zgłosił radny Robert
Stasiak.

Robert Stasiak – na stronie 7 nie są doprecyzowane jego słowa i na stronie 10
protokołu w momencie przeprowadzenia głosowania wydarzyła się sytuacja, o której
mówił wcześniej, że było widać, jak radni wrzucają głosy podczas tajnego głosowania
i tego zapisu nie ma.

Monika Charążka – protokolant – wyjaśniając – podczas tajnego głosowania, było
pewne zamieszanie, zapewne ta uwaga radnego się nie nagrała i tego zapisu nie ma
w protokole.
Co do wcześniejszej wypowiedzi Pana radnego ze strony 7 – uważa, że wypowiedź
jest wpisana dokładnie tak, jak radny mówił na sesji.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – zaproponował, aby Pan radny
złożył doprecyzowany wniosek do protokołu i wówczas zostanie on przyjęty przez
Radę.

Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy Żychlin – w kwestii formalnej – tajne
głosowanie radnego jest prawem i to prawo podczas głosowania było każdemu
radnemu zagwarantowane, a to, czy dany radny chciał z tego prawa skorzystać, czy
też nie – należało tylko i wyłącznie do danego radnego.

Waldemar Kardasz – radca prawny – zgodnie ze statutem gminy mamy zapis o
sporządzaniu  z obrad Rady protokołu. Wiadomo, że protokół nie jest stenogramem i
zawiera konkretne elementy.
Tak więc albo radni przekładają przyjęcie protokołu na następną sesję, albo radny
składa konkretny sprecyzowany wniosek o uzupełnienie do protokołu, który jest
głosowany na sesji.

Robert Stasiak – zaproponowała, że odsłucha nagranie sesji i wówczas napisze
konkretny wniosek o uzupełnienie do protokołu i na następnej sesji protokół zostałby
przyjęty.

Bogdan Głuszcz – zaproponował, aby głosował dziś przyjęcie protokołu.
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Waldemar Kardasz – przypomniał, że poprawki do protokołu mogą być najpóźniej
zgłaszane przed przyjęciem protokołu, tak więc Pan radny musiałby mieć dziś
konkretnie sprecyzowany wniosek i wówczas Przewodnicząca decyduje, czy ten
wniosek uwzględnić w protokole, czy też nie.

Przewodnicząca Rady – w związku z tym, że radny zgłosił wniosek o dokonanie
uzupełnienia protokołu proponuje zdjąć go dziś z porządku obrad, a na przyszłość
prosi, aby takie wnioski zgłaszane były na piśmie przed Sesją Rady.

Za wycofaniem z porządku obrad przyjęcia Protokołu Nr XLV/09 z dnia
1 października 2009 r. głosowało - 3 radnych,
Za głosowaniem nad przyjęciem protokołu w dniu dzisiejszym
głosowało - 7 radnych,
„wstrzymało się” - 3 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada będzie w dniu dzisiejszym głosowała
przyjęcie protokołu w przedstawionym brzmieniu.

Za przyjęciem Protokołu Nr XLV/09 z dnia 1 października 2009 r.
głosowało - 9 radnych,
„przeciw” - 1 radny,
„wstrzymało się” - 3 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.

Do Protokołu Nr XLVI/09 z 16 października 2009 r. nie zgłoszono uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołu.

Za przyjęciem Protokołu Nr XLVI/09 z dnia 16 października 2009 r.
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.

Do p-tu 11. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim zebranym za udział w
Sesji Rady.

Zamknęła XLVII Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie.

                                                                               Przewodnicząca Rady Miejskiej
                                                                                              /-/Zofia Pilarska

Protokolant:

M. Charążka
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